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ASSEMBLEA DEL  
GRUPPO EUROPEO DI COOPERAZIONE TERRITORIALE 

GECT GO 
 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 
 

 
VERBALE N. 27 dd. 2 AGOSTO 2018 

 

 

Il giorno 2 agosto 2018 alle ore 9.00 nella Sala riunioni del GECT GO a palazzo Alvarez, via Diaz 5, 
Gorizia, si è riunita l'Assemblea del GECT GO con il seguente ordine del giorno: 
 

1. Comunicazioni; 
2. Approvazione verbale dd. 11/5/2018; 
3. Nomina del Presidente dell’Assemblea del GECT GO; 
4. Nomina del Vicepresidente dell’Assemblea del GECT GO; 
5. Nomina coordinatori Comitati permanenti Sport e Cultura e formazione del GECT GO; 
6. Variazione al bilancio di previsione 2018-2020 n. 1/2018; 
7. Revisione del compenso dei componenti del Collegio dei revisori dei conti del GECT GO; 
8. Approvazione piano triennale dei lavori pubblici e piano biennale degli acquisti di beni e servizi; 
9. Lotto 1 e Lotto 2 delle opere infrastrutturali previste dal progetto Isonzo-Soča: scelta della 

normativa applicabile per gli appalti; 
10. Varie ed eventuali. 
 
 
Presenti: 
 

1. Davide COMOLLI (Comune di Gorizia) P 

2. Walter de GRESSI (Comune di Gorizia) P 

3. Dimitrij Klančič (Mestna občina Nova Gorica) P 

4. Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) P 

5. Vlasta Mozetič (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

6. Franco PERAZZA (Comune di Gorizia) P 

7. Ivo Podbersič (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

8. Alessandro PUHALI (Comune di Gorizia) P 

9. Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) P 

10. Bernardo SPAZZAPAN (Comune di Gorizia) P 

11. Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P 

12. Ana Zavrtanik Ugrin (Mestna občina Nova Gorica) P 

13. Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 
 

Partecipano alla seduta: 
Dario OBIZZI, Assessore del Comune di Gorizia 
Sandra SODINI, direttore del GECT GO 
Fabrizio Russo, Presidente del Collegio dei Revisori dei Conti 
Claudio POLVERINO, componente del Collegio dei Revisori dei Conti 
Tanja CURTO, funzionario del Comune di Gorizia – GECT GO 
Laura GRABA, istruttore contabile GECT GO 
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Alle ore 9.20 Pierluigi Medeot, vicepresidente uscente, constata il numero legale e apre la seduta. 
 
 
Ad 1) – comunicazioni  
 
Il direttore Sodini comunica all’Assemblea che: 

 i comuni fondatori sloveni hanno effettuato nel mese di giugno le nomine dei nuovi componenti 
dell’Assemblea. Ringrazia di cuore i componenti uscenti, ai quali verrà inviata anche formale nota 
di ringraziamento. 

 Informest – che ringrazia sentitamente - ha dato l’autorizzazione affinché possa ricoprire il ruolo 
di direttore del GECT GO fino a scadenza della nomina 

 è in fase di conclusione la procedura di individuazione di un istituto bancario per l’apertura di un 
fido dello scoperto massimo di 1 milione di euro per far fronte alla necessità di liquidità in vista 
della prossima pubblicazione dei primi bandi afferenti a lavori pubblici su progetto Isonzo-Soča, 
in quanto l’anticipo di € 500.000,00 ricevuto nel 2017 dall’Autorità di Gestione non è sufficiente in 
quanto il complesso sistema di gestione finanziaria del Programma comporta che, dal momento 
dell’effettuazione delle spese progettuali e il conseguente processo di rendicontazione, convalida 
e rimborso della spesa intercorrano anche 10 o più mesi. L’apertura del fido era stata prevista già 
nella Relazione al bilancio preventivo per l’anno corrente e sono stati altresì stanziati a bilancio i 
fondi necessari. 

 
Pierluigi Medeot esprime il proprio augurio di benvenuto e buon lavoro ai nuovi membri e ringrazia gli 
uscenti che hanno visto nascere e crescere il GECT GO. 
 
 
Ad 2) - Approvazione verbale dd. 11/5/2018 
 
Il verbale viene approvato, astenuti gli assenti e i nuovi componenti. 
 
 
Ad 3)  - Nomina del Presidente dell’Assemblea del GECT GO 
 
Ana Zavrtanik Ugrin, vicesindaca di MONG, comunica che i sindaci Arčon e Turk stanno verificando le 
possibili candidature per il componente dell’Assemblea che MONG deve ancora da nominare e che potrà 
assumere anche il ruolo di presidente. Prima di ciò hanno però espresso l’intenzione di incontrarsi con il 
presidente uscente Golob. 
 
Pierluigi Medeot, propone all’Assemblea di rinviare il punto all’odg alla prossima seduta. 
Il punto viene rinviato. 
 
 
4) - Nomina del Vicepresidente dell’Assemblea del GECT GO; 
 
Dario Obizzi, a nome del Comune di Gorizia, esprime il desiderio di riproporre Pierluigi Medeot, 
nell’operato del quale si ha stima e fiducia, per il ruolo di vicepresidente. 
 
L’Assemblea approva la proposta, nessun contrario, Medeot astenuto. 
 
Robert Žerjal propone di chiedere al presidente uscente Robert Golob di ricandidarsi, sottolineando i 
risultati e l’ottimo lavoro di gruppo avuti sinora. 
 
Il Vicepresidente Medeot concorda con la proposta e con la massima stima espressa nei confronti del 
presidente uscente, indicando che verrà trasmessa a Golob una nota scritta con la quale gli si chiederà 
di riconsiderare il proprio ruolo nel GECT GO. 
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5) - Nomina coordinatori Comitati permanenti Sport e Cultura e formazione del GECT GO; 
 
Il Direttore Sodini spiega che vanno rinominati i coordinatori dei due comitati in quanto i componenti 
dell’Assemblea Nemec e Šibav non sono stati riconfermati. Suggerisce, in quanto MONG sta lavorando 
in maniera attiva sulla candidatura della città a Capitale europea della Cultura 2025 (ECOC2025), che 
potrebbe essere utile un legame diretto tra il comitato Cultura del GECT e gli altri comitati creati a livello 
locale per la candidatura. Propone pertanto a coordinatore Ana Zavrtanik Ugrin, che si è detta disponibile 
a creare un gruppo di lavoro unico che possa supportare il Comitato cultura del GECT e gli altri comitati 
creati sia a Nova Gorica che a Gorizia e nei quali molte persone che collaborano coincidono.  
 
Livio Semolič propone una partecipazione formale del GECT GO nella procedura di candidatura anche 
relativamente ai contenuti, ritenendo che, oltre alle infrastrutture necessarie, è importante anche la 
creazione di simbiosi sul territorio. Vanno pertanto effettuati tutti i passi necessari affinché il GECT GO 
sia parte attiva nella candidatura, in quanto la strada che ci porterà ad essa è quasi di uguale importanza 
che non la candidatura stessa.  
 
Ana Zavrtanik Ugrin concorda con Semolič. Ricorda che i due comuni si sono già messi in contatto con 
il Direttore del GECT in quanto non è concepibile una candidatura senza il GECT GO stesso. Il GECT 
GO è proprio il valore aggiunto nel procedimento e viene valutato molto positivamente anche dagli esperti 
esterni incaricati della candidatura stessa. 
 
Andreja Trojar Lapanja ricorda che il coordinamento dei comitati non è mai stato suddiviso per comune 
ma per l’apporto che il singolo può dare. 
 
Per il coordinamento del Comitato sport Vlasta Mozetič propone Ivo Podbersič. 
 
L’Assemblea conferma all’unanimità i coordinatori proposti. 
 
 
6) - Variazione al bilancio di previsione 2018-2020 n. 1/2018 
 
Il Direttore Sodini spiega la variazione di bilancio, che si rende necessaria soprattutto perché nel bilancio 
preventivo era stato inserito un costo superiore per il Direttore, in quanto non si aveva la certezza delle 
scelte del Consiglio di Amministrazione di Informest e si era pertanto ipotizzato anche un’eventuale 
assunzione di un dirigente esterno. Avendo ricevuto il nulla osta di Informest, il costo previsto si ridurrà 
al 50% e si propone quindi una ridistribuzione dei costi, in parte per obblighi di legge (DPO) e altre 
esigenze amministrative emerse nell’anno in corso, e spostando circa 50.000 € per le attività strategiche 
non finanziate sui progetti e a supporto dei progetti pilota che i tre comuni vogliono portare avanti (p.es. 
aggiornamento del libro bianco, strategie di sviluppo post 2020, …). Ricorda che sono già stati pubblicati 
i Regolamenti europei per il prossimo periodo 2021-2027 dove sarà necessario individuare gli assi 
strategici sui quali agire per le azioni pilota e studiare e analizzare specifiche e analisi di determinati 
settori. E’ un’attività che ci traghetterà alla nuova programmazione, anche a supporto alla candidature 
ECOC2005, allo sviluppo della ZESE, alla rivisitazione di temi già strategici per il GECT (p.es. trasporti) 
e dando molte direttrici per il futuro delle tre città. Sarà necessario avere esperti sulle varie tematiche a 
supporto dei Comitati che sono volontaristici. In sintesi, la volontà dei tre comuni è usare questi risparmi 
per ridefinire le strategie future del GECT GO. 
 
Il presidente del Collegio dei Revisori Russo ricorda che il Collegio non ha obblighi di parere sulle 
variazioni di bilancio, ma sottolinea che le cifre sono corrette e che andando a gara ci saranno 
probabilmente ancora dei risparmi sugli importi previsti. Il Collegio non ha nulla da eccepire sulla 
variazione. 
 
Esce Spazzapan. 
 
L’Assemblea approva all’unanimità la variazione di bilancio. 
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7) - Revisione del compenso dei componenti del Collegio dei revisori dei conti del GECT GO; 
 
L’Assemblea approva all’unanimità la revisione del compenso dei componenti del Collegio dei revisori 
dei conti del GECT GO. 
 
 
8) - Approvazione piano triennale dei lavori pubblici e piano biennale degli acquisti di beni e 
servizi; 
 
Il Direttore Sodini spiega che l’approvazione del piano è obbligatoria per procedere con le opere 
infrastrutturali e beni e servizi per affidi di importo maggiore a 40.000€ che, in questo caso, sono tutte 
voci riconducibili ai due progetti ITI. Ricorda che l’Assemblea può modificare l’atto in qualsiasi momento. 
E’ un atto necessario per la piena operatività e per la suddivisione delle spese negli anni. 
 
Esce Semolič. 
 
Il Direttore Sodini e Andreja Trojar Lapanja forniscono chiarimenti a Dimitrij Klančič in relazione al 
sottoprogetto autismo e al sottoprogetto inclusione sociale del Progetto Salute-Zdravstvo. 
 
Il Direttore Sodini fornisce chiarimenti a Vlasta Mozetič relativamente al sottoprogetto CUP 
transfrontaliero del Progetto Salute-Zdravstvo, esplicitando i punti di contatto, gli attori e le problematiche 
riscontrate nonché le azioni future previste. Per il 2018 viene programmata la gara d’appalto, per 
addivenire nel 2019 al software dedicato, come dal cronoprogramma dei progetti ITI. 
 
Andreja Trojar Lapanja, a nome di MONG, ritiene che la documentazione sia completa e chiara, dalla 
stessa si desume l’attuazione delle attività progettuali. 
 
Davide Comolli, a nome del Comune di Gorizia, concorda con quanto espresso da Trojar Lapanja. 
 
L’Assemblea approva all’unanimità il piano triennale dei lavori pubblici e piano biennale degli acquisti di 
beni e servizi. 
 
 
9) - Lotto 1 e Lotto 2 delle opere infrastrutturali previste dal progetto Isonzo-Soča: scelta della 
normativa applicabile per gli appalti; 
 
Il Vicepresidente Medeot ricorda all’Assemblea che la deliberazione è un atto dovuto e conseguente 
all’accordo stipulato tra i tre Comuni e votato dai rispettivi consigli comunali. 
 
L’Assemblea approva all’unanimità la deliberazione relativa al Lotto 1 e Lotto 2 delle opere infrastrutturali 
previste dal progetto Isonzo-Soča: scelta della normativa applicabile per gli appalti; 
 
 
10) - Varie ed eventuali. 
 
Alessandro Puhali aggiorna l’Assemblea sull’evoluzione relativa ai trasporti turistici della Regione, in 
quanto vi è stata un’accelerazione positiva con la nuova Giunta regionale. Gli sviluppi sono di grande 
importanza anche per il goriziano: i lavori (del valore di 5 milioni di euro) per il Museo ferroviario di Campo 
Marzio a Trieste nonché un ulteriore budget di 13 milioni di euro per farlo diventare un hub turistico per 
treni storici da tutta Europa, che potranno passare per la Transalpina, facendo diventare il goriziano zona 
di grande passaggio turistico a livello europeo.  
 
Vlasta Mozetič ringrazia Puhali per l’ottima notizia. 
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Il Direttore Sodini notizia l’Assemblea relativamente all’approvazione e finanziamento del progetto CB 
PUMP, del quale verrà firmato a breve il contratto di finanziamento. Si tratta di un progetto presentato 
dal GECT GO nell'ambito dell’iniziativa "B- Solutions", promossa da DG Regio e Association of European 
Border Regions - AEBR / AGEG / ARFE. CB PUMP punta a identificare soluzioni che permettano di 
rimuovere gli ostacoli legali e amministrativi che impediscono la creazione di un sistema di trasporto 
pubblico integrato e transfrontaliero, facilitando, così, gli spostamenti dei cittadini nell'area di confine con 
soluzioni molto innovative per le reti di trasporto pubblico locale delle tre città. 
 
La seduta termina alle ore 10.30 
 
 
La verbalizzante 
Dott.ssa Tanja Curto 
 
 
 
 
Il Vicepresidente 
Dott. Pierluigi Medeot 
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SKUPŠČINA  
EVROPSKEGA ZDRUŽENJA ZA TERITORIALNO SODELOVANJE 

EZTS GO 
 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 
 

 
ZAPISNIK ŠT. 27 Z DNE 2. AVGUSTA 2018 

 

 

Dne 2. avgusta 2018 se je ob 9.00 uri v sejni dvorani EZTS GO v Dvorcu Alvarez, Ulica Diaz, Gorica, 
sestala skupščina EZTS GO z naslednjim dnevnim redom: 
 

1. Obvestila 
2. Sprejem zapisnika z dne  11/5/2018 
3. imenovanje predsednika skupščine EZTS GO 
4. imenovanje podpredsednika skupščine EZTS GO 
5. imenovanje koordinatorjev za stalna odbora za šport in kulturo ter izobraževanje pri EZTS GO 
6. sprememba proračuna 2018-2020, št. 1/2018 
7. uskladitev plačila članom nadzornega sveta EZTS GO 
8. sprejem triletnega načrta javnih del in dvoletnega načrta za nakup blaga in storitev 
9. sklop 1 in sklop 2 infrastrukturnih del, predvidenih v okviru projekta Soča-Isonzo: odločitev o 

veljavnih predpisih za razpise 
10. razno 
 
 
Navzoči: 
 
1. Davide COMOLLI (Občina Gorica) P 
2. Walter de GRESSI (Občina Gorica) P 
3. Dimitrij Klančič (Mestna občina Nova Gorica) P 
4. Pierluigi MEDEOT (Občina Gorica) P 
5. Vlasta Mozetič (Občina Šempeter-Vrtojba) P 
6. Franco PERAZZA (Občina Gorica) P 
7. Ivo Podbersič (Občina Šempeter-Vrtojba) P 
8. Alessandro PUHALI (Comune di Gorizia) P 
9. Livio SEMOLIČ (Občina Gorica) P 
10. Bernardo SPAZZAPAN (Občina Gorica) P 
11. Andreja TROJAR LAPANJA (Mestna občina Nova Gorica) P 
12. Ana Zavrtanik Ugrin (Mestna občina Nova Gorica) P 
13. Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 
 

Ostali prisotni: 
Dario OBIZZI, odbornik Občine Gorica 
Sandra Sodini, direktorica EZTS GO 
Fabrizio Russo, predsednik nadzornega sveta 
Claudio POLVERINO, član nadzornega sveta 
Tanja Curto, funkcionarka Občine Gorica – EZTS GO 
Laura GRABA, računovodska referentka EZTS GO 
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Ob 9.20 uri dosedanji podpredsednik Pierluigi Medeot ugotovi, da je skupščina sklepčna in otvori sejo. 
 
 
Ad 1) – Obvestila  
 
Direktorica Sodinijeva obvesti skupščino, da: 

 sta slovenski občini ustanoviteljici junija imenovali nove člane skupščine. Iskreno se zahvali 
dosedanjim članom, katerim bo zahvala posredovana tudi s formalnim dopisom. 

 je Informest soglašal, da lahko do izteka imenovanja Sodinijeva ostane direktorica EZTS GO, za 
kar se Informestu iskreno zahvali, 

 je v zaključni fazi postopek izbire banke za odprtje limita v višini največ 1 milijon evrov za 
pokrivanje likvidnostnih potreb, povezanih s skorajšnjo objavo prvih razpisov za izvedbo javnih 
del pri projektu Soča-Isonzo, saj predujem v višini € 500.000,00, prejet od organa upravljanja v 
letu 2017, ne zadošča, ker - zaradi kompleksnega sistema finančnega upravljanja programa - od 
trenutka kritja projektnih stroškov, in kasnejšega postopka poročanja potrditve ter povračila 
izdatkov, preteče tudi 10 mesecev ali več. Odprtje limita je bilo predvideno že v poročilu za 
proračun za tekoče leto in v ta namen so že bila odobrena proračunska sredstva. 

 
Pierluigi Medeot izrazi novim članom dobrodošlico in jim zaželi uspešno delo ter se hkrati zahvali 
dosedanjim članom, s pomočjo katerih je EZTS GO nastal in se razvijal. 
 
 
Ad 2) - Potrditev zapisnika z dne 11/5/2018 
 
Zapisnik se potrdi z vzdržanim glasom odsotnih in novih članov. 
 
 
Ad 3) - Imenovanje predsednika skupščine EZTS GO 
 
Ana Zavrtanik Ugrin, podžupanja MONG, skupščino obvesti, da župana Arčon in Turk preverjata možne 
kandidature za člana skupščine, ki ga mora MONG še imenovati in ki bo lahko prevzel tudi vlogo 
predsednika. Pred tem sta izrazila namero, da se srečata z dosedanjim predsednikom Golobom. 
 
Pierluigi Medeot skupščini predlaga, da se zadeva preloži na dnevni red naslednje seje.  
Točka se preloži.  
 
 
4) - imenovanje podpredsednika skupščine EZTS GO 
 
Dario Obizzi v imenu Občine Gorica izrazi željo, da Pierluigi Medeot ponovno kandidira za položaj 
podpredsednika, saj uživa ugled in zaupanje. 
 
Skupščina predlog potrdi, nihče ne glasuje proti, Medeot se vzdrži. 
 
Robert Žerjal predlaga, naj se dosedanjega predsednika Roberta Goloba ponovno pozove h kandidaturi 
in poudari dosedanje rezultate ter uspešno skupinsko delo. 
 
Podpredsednik Medeot soglaša s predlogom in z izrazom izjemnega spoštovanja do dosedanjega 
predsednika ter pove, da bo Golobu poslan dopis, s katerim se ga bo pozvalo, da ponovno premisli o 
svoji vlogi v EZTS GO.  
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5) - imenovanje koordinatorjev za stalna odbora za šport in kulturo ter izobraževanje pri EZTS 
GO 
 
Direktorica Sodinijeva razloži, da je potrebno ponovno imenovati koordinatorje obeh odborov, ker člana 
skupščine Nemec in Šibav nista bila potrjena.  Ker MONG aktivno dela na kandidaturi mesta za evropsko 
prestolnico kulture 2025 (ECOC2025), predlaga, da bi bilo koristno vzpostaviti neposredno povezavo 
med odborom za kulturo EZTS in ostalimi odbori, ustanovljenimi v zvezi s kandidaturo na lokalni ravni. 
Zato predlaga za koordinatorko Ano Zavrtanik Ugrin, ki je izrazila pripravljenost, da se ustanovi enotna 
delovna skupina, ki bi podprla odbor za kulturo EZTS GO in druge odbore, ustanovljene v Novi Gorici in 
v Gorici, v katerih so v različnih odborih pogosto iste osebe.   
 
Livio Semolič predlaga, naj EZTS GO formalno sodeluje v postopku kandidature, tudi vsebinsko, saj 
meni, da je poleg potrebnih infrastruktur pomembno vzpostaviti tudi sožitje v prostoru.  Zato bodo storjeni 
vsi potrebni koraki, da bo EZTS GO aktivno sodelovalo pri kandidaturi, saj je pot, ki nas bo do tja peljala, 
skoraj enako pomembna kot sama kandidatura.  
 
Ana Zavrtanik Ugrin soglaša s Semoličem. Spomni, da sta občini že vzpostavili stik z direktorico EZTS 
GO, saj si brez EZTS GO kandidature ni mogoče niti zamisliti. Ravno EZTS GO predstavlja dodano 
vrednost v obravnavanem postopku in zelo pozitivno ga ocenjujejo tudi zunanji strokovnjaki, zadolženi 
za obravnavo kandidature. 
 
Andreja Trojar Lapanja spomni, da koordinacija odborov nikoli ni bila razdeljena po občinah, temveč na 
podlagi prispevka, ki ga lahko posameznik doprinese. 
 
Vlasta Mozetič za koordinacijo odbora za šport predlaga Iva Podbersiča.  
 
Skupščina soglasno potrdi predlagana koordinatorja.  
 
 
6) - Sprememba proračuna 2018-2020, št. 1/2018 
 
Direktorica Sodinijeva razloži spremembo proračuna, potrebno zlasti zato, saj je bil po proračunu za 
direktorja predviden višji strošek, ker je obstajala negotovost glede odločitve upravnega odbora Informest 
in je bila tako upoštevana tudi možnost morebitne zaposlitve zunanjega vodstvenega delavca. Ker pa je 
Informest potrdil, da ni ovir, se bo predvideni strošek znižal za 50 % in je zato predlagana prerazporeditev 
stroškov, deloma za zakonske obveznosti (UOVP/DPO) in druge upravne potrebe, ugotovljene med 
letom ter prenos približno € 50.000 za strateške dejavnosti, ki niso financirane pri projektih ter v podporo 
pilotnim projektom, ki jih nameravajo izvajati vse tri občine (npr. uskladitev bele knjige, razvojne strategije 
po 2020, ...).  Direktorica spomni, da so bile evropske uredbe za naslednjo perspektivo 2021-2027 že 
objavljene in da bo na podlagi teh uredb potrebno določiti strateške osi, na podlagi katerih se bodo 
razvijale pilotne dejavnosti ter preučiti značilnosti in analizirati določena področja.  S pomočjo te 
dejavnosti bomo prešli v novo perspektivo, tudi v zvezi s podporo kandidaturi ECOC2025, razvoju 
posebne ekonomske cone (SEZ), sodobni obravnavi tem, ki so za EZTS strateške (npr. promet), kar bo 
omogočilo tudi izdelavo številnih usmeritev za prihodnost vseh treh mest.  Potrebni bodo strokovnjaki za 
posamezna področja, ki bodo nudili podporo odborom, sestavljenim iz prostovoljcev. Vse tri občine želijo 
navedene prihranke nameniti uskladitvi bodočih strategij EZTS GO. 
 
Predsednik nadzornega sveta Russo spomni, da nadzorni svet ni dolžan oblikovati mnenja za uskladitev 
proračuna, poudari pa, da so številke pravilne in da bo z razpisom najbrž prihranek pri predvidenih 
zneskih še višji. Nadzorni svet nima pripomb glede sprememb. 
 
Spazzapan zapusti sejo. 
 
Skupščina soglasno sprejme spremembo proračuna. 
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7) - Uskladitev plačila članom nadzornega sveta EZTS GO 
 
Skupščina soglasno sprejme uskladitev plačila članom nadzornega sveta EZTS GO. 
 
 
8) - Sprejem triletnega načrta javnih del in dvoletnega načrta za nakup blaga in storitev 
 
Direktorica Sodinijeva razloži, da je odobritev načrta nujna za izvajanje infrastrukturnih del ter za nakup 
blaga in storitev za zneske nad € 40.000 ter da so vse takšne postavke povezane z obema projektoma 
CTN. Direktorica spomni, da lahko skupščina dokument kadar koli spremeni. 
Potreben je za popolno operativnost in za razdelitev stroškov po posameznih letih. 
 
Semolič zapusti sejo. 
 
Direktorica Sodinijeva in Andreja Trojar Lapanja podata pojasnilo Dimitriju Klančiču v zvezi s 
podprojektoma Avtizem in Socialna vključenost v okviru projekta Zdravstvo-Salute.  
 
Direktorica Sodinijeva Vlasti Mozetič v zvezi s podprojektom Čezmejno naročanje v okviru projekta 
Zdravstvo-Salute ponudi pojasnila in sicer navede kontaktne točke, kdo so sodelujoči ter ugotovljene 
težave in predvidene bodoče aktivnosti. Za leto 2018 je načrtovan razpis, da se bo v letu 2019 lahko 
izdelala posebna programska oprema skladno s časovnico za projekte CTN. 
 
Andreja Trojar Lapanja v imenu MONG izrazi mnenje, da je dokumentacija popolna in jasna ter da je iz 
nje mogoče razbrati, kako poteka izvajanje projektnih aktivnosti. 
 
Davide Comolli v imenu Občine Gorica soglaša z navedbami Trojar Lapanjeve.  
 
Skupščina soglasno potrdi triletni načrt javnih del in dvoletni načrt za nakup blaga in storitev. 
 
 
9) - Sklop 1 in sklop 2 infrastrukturnih del, predvidenih v okviru projekta Soča-Isonzo: odločitev 
o veljavnih predpisih za razpise 
 
Podpredsednik Medeot spomni skupščino, da je sprejemanje sklepa dolžno dejanje, kot posledica 
dogovora, sklenjenega med vsemi tremi občinami, ki so ga izglasovali občinski svetniki posameznih 
občin. 
 
Skupščina soglasno sprejme sklep za sklop 1 in sklop 2 infrastrukturnih del, predvidenih v okviru projekta 
Soča-Isonzo: odločitev o veljavnih predpisih za razpise. 
 
 
10) - Razno 
 
Alessandro Puhali skupščino seznani z razvojem na področju prevozov v turizmu v Deželi, saj je z novim 
deželnim odborom prišlo do pozitivnega razvoja.  Razvoj je zelo pomemben tudi za goriško: dela (v 
vrednosti 5 milijonov evrov) za železniški muzej Campo Marzio v Trstu in dodatna sredstva v višini 13 
milijonov evrov, da postane turistično vozlišče za zgodovinske vlake iz vse Evrope, ki lahko peljejo po 
bohinjski železnici, s čimer goriška postane pomembno evropsko turistično prehodno območje.  
 
Vlasta Mozetič se Puhaliju zahvali za dobro novico. 
 
Direktorica Sodinijeva skupščino obvesti o odobritvi in financiranju projekta CB PUMP, za katerega bo v 
kratkem podpisana pogodba o dodelitvi financiranja.  Za navedeni projekt se je EZTS GO prijavil v okviru 
razpisa »B-Solutions« v sodelovanju z DG Regio in Združenjem obmejnih regij - AEBR / AGEG / ARFE.  
Namen projekta CB PUMP je odpraviti pravne in administrativne ovire, ki otežujejo vzpostavitev enotnega 
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čezmejnega sistema javnih prevozov, kar bo olajšalo mobilnost prebivalcev v čezmejnem območju s 
povsem inovativnimi rešitvami za javne prevozne mreže vseh treh mest. 
 
Seja se zaključi ob 10.30 uri. 
 
 
Zapisnikarica 
Tanja Curto 
 
 
Podpredsednik 
Pierluigi Medeot 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


